



تعميم GACA Circular

To: All national air carriers operating at the Kingdom of Saudi Arabia's airports

إلى: جميع شركات الطيران الوطنية العاملة بمطارات المملكة العربية السعودية.

Subject:

National air carriers' poor commitment to properly register passengers' identity data on domestic flights.

الموضوع:
ضعف التزام شركات الطيران الوطنية في تسجيل بيانات الهوية للمسافرين على الرحلات الداخلية وبالشكل الصحيح.

Background:

Based on national air carriers' registration commitment reports on domestic flights, it was found that registrations often occurred without ID numbers or without valid ones.

فبذة:
بناءً على التقارير الخاصة بمعدل التزام شركات الطيران الوطنية بتسجيل رقم الوثيقة للمسافرين على الرحلات الداخلية حيث يتم التسجيل بدون رقم وثيقة أو برقم وثيقة غير صحيح.

Reference:

Telegram of HRH Minister of Interior No, (18109), dated in 1439/3/3.

المرجع:
برقية صاحب السمو الملكي وزير الداخلية رقم (١٨١٠٩) وتاريخ ١٤٣٩/٣/٣هـ.

Instructions:

Effective Wednesday (2018/10/10), all national air carriers are required to connect to Yakeen service via (Elm company) to ensure proper registration of domestic travelers' identification as required by the National Travelers Center to ensure registering passengers' identity. Penalties and fines will be imposed on air carriers who fail to take the required timely actions.

التعليمات:
كافة شركات الطيران الوطنية إعتباراً من يوم الاربعاء الموافق (٢٠١٨/١٠/١٠) ملزمة بالربط مع خدمة يقين (شركة علم) لضمان تسجيل بيانات الهوية للمسافرين على الرحلات الداخلية بالشكل الصحيح وفق متطلبات المركز الوطني لخدمات أمن المسافرين. خلاف ذلك سيتم تطبيق العقوبات والغرامات بحق الشركات الغير ملتزمة.

Attachment(s): Nil.

المرفقات: لا يوجد

مساعد رئيس الهيئة العامة للطيران المدني
للسياسات الاقتصادية والنقل الجوي

A.P of the President of General Authority of Civil Aviation
for economic policies and air transport

محمد بن عبيد العتيبي
Mohammad O. Al-Otaibi